

Lebenslauf

Mag. Branka Milic

Curriculum Vitae

Mag. Branka Milic

Psychotherapist for psychoanalytically oriented psychotherapy and training psychoanalyst. Graduate of the Faculty of Psychotherapy (international programme), Sigmund Freud University (SFU) Vienna, certified in cooperation with Psychoanalytic Seminar Innsbruck (PSI). Formerly, a pupil of the Zemun Gymnasium (Serbia), an exchange student in Missouri (USA), and Cambridge (UK). Currently, a doctorate candidate at the Medical University of Vienna. As a member of the European Network for Psychotherapy (TREATme), took part in a research stay (Geneva, Switzerland) and research workshops (Denmark, Malta, Romania, and Portugal). Recipient of the Waltraud Wiesinger Prize for clinical case presentation (focus on congenital heart defect) by SFU Vienna, and the Young Scientist Association Award for the thematic program Mental Health and Behavioral Medicine by the Medical University of Vienna. Grant holder awarded for pilot projects by the American Psychoanalytic Association (APSA).

Lebenslauf

Mag. Branka Milic

Psychotherapeutin für psychoanalytische Psychotherapie und Lehranalytikerin. Absolventin der Fakultät für Psychotherapiewissenschaft (internationales Programm) an der Sigmund Freud Universität (SFU) Wien, zertifiziert in Kooperation mit dem Psychoanalytischen Seminar Innsbruck (PSI). Früher, Schülerin des Zemun Gymnasiums (Serbien), Austauschstudentin in Missouri (USA) und Cambridge (Großbritannien). Derzeit Doktorandin an der Medizinischen Universität Wien. Als Mitglied des europäischen Netzwerkes für Psychotherapie (TREATme) nahm an dem Forschungsaufenthalt (Genf, Schweiz) und den Forschungsworkshops (Dänemark, Malta, Rumänien, Portugal) teil. Preisträgerin des Waltraud Wiesinger Forschungsförderungspreises verliehen für die klinische Fallstudie von der SFU Wien und Empfängerin des Young Scientist Association Award für thematisches Programm Mental Health and Behavioral Medicine von der Medizinischen Universität Wien. Stipendiatin der American Psychoanalytic Association (APSA) vergeben für Pilotstudien.

Sigmund Freud PrivatUniversität

Mag. Branka Milic

Löwengasse 2

1030 Wien

branka-milic@hotmail.com

0650 587 02 69